
DCH Kaløvig - BESTYRELSESMØDE
Til stede: Hans Henrik, Sarah, Vibe og Aase - afbud fra Helle
Mødested og dato:DCH klubhuset d. 30.04.2025, kl. 18
Referent: Aase

Punkt: Vedrører: Noter: Opfølgning / tovholder:

Samarbejde Drøftelse af samarbejde i bestyrelsen

Økonomi Regnskabet p.t. renovering / drift Drøftet, bestyrelsen følger op løbende. Helle

Port HH

Fastsættelse af dato og indhold

Sansebane Helle

Aktivitetsudvalget Foredrag i juni 1.500/2.000 kr. Helle

Spothold Oprettelse af Rally spot hold

En god drøftelse på mødet, vi afholder
møder af 3 timers varighed.
Bestyrelsen mødes som udgangspunkt
den sidste onsdag i måneden.

Modtaget tilbud på ny port fra Torben,
pris 7.625 kr.

Vi undersøger omkring "gør det selv"
blandt klubbens medlemmer. Der sker
ikke genbrug af den gamle dør, dog
måske skinnen.

Indvielse af
klubhuset

Bestyrelsen har fastsat d. 22/6 til
indvielsen. Aktivitetsudvalget opfordres
til at opsætte sjov med hund for alle
medlemmer.  Vi griller og "bobler".
Sponsorer, håndværkere og
naboklubber inviteres.

Bestyrelse og
aktivitetsudvalg.

Placering og økonomi. Overslag pris
5.000 kr., som klubbens andel af
udgiften.
Hike ansøgt om 50/50, en aftale
ligesom IGP. Fond ansøgt om 25.000
kr.

Placering i nederste hjørne bag
højen/ved banen. Bestyrelsen ønsker
at sansebanen skal se ordentlig ud.
(ikke skrammelplads). 

Bestyrelsen afventer dato for
arrangementet, ellers OK.

Budget til udvalg i
klubben

Udmelde budgetter eller godkendelse af
udgifter af bestyrelsen.

Bestyrelsen godkender fortsat udgifter
efter konkrete forslag.

Bestyrelsen bakker op om spothold,
men principielt ønsker vi uddannede
trænere, eller føl/aspiranter.



Teams Beslutningsgange

WiFi Køb af WiFi i klubhuset

Eventuelt
Næste møde Onsdag d. 28. maj kl. 18.

Udlejning og
forplejning

Pris ved udlejning kreds 3.
Udlejningspolitik generelt

Vi lægger os op ad taksten i kreds 3.
Bestyrelsen overvejer udleje af
klubhuset til familie
arrangementer/hunde relaterede
arrangementer for medlemmer af
klubben.
Drøftes videre i næste møde.

Bestyrelsens Teams platform er til små
beskeder, beslutninger træffes som
udgangspunkt i bestyrelsesmøder.

Bestyrelsen vurderer, at der p.t. ikke er
noget behov.

Der opsættes skilt med henvisning til
agilitybanen (ved p-pladsen).
Der er sat et max på 50.000 kr. ved
banktransaktioner.
Naturligt Dyrefoder er sponsor i
klubben, tilføjes hjemmesiden som
sponsor.
Der planlægges en "arkiv-aften", hvor
der ryddes op i gamle dokumenter (HH,
Vibe og Mette)
Bestyrelsen kan fremover kun stemme
ensstemmigt på DCH Landsmøder.
(læs evt. seneste DCH blad, hvor
afstemningsproceduren er omtalt)
Arbejdsdage i klubben - Sarah laver
opslag med maling af klubhus d. 24. og
31. maj fra kl. 10 - ca. 14
Der skal opdateres med præsentation
af instruktører på hjemmesiden.
Vibe laver opslag om gratis afhentning
af SF-stenene på p-pladsen - de skal
bare væk!
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